
Fra: John Fredrik Wallace  

Sendt: tirsdag 28. august 2018 12.59 

Til: 'Ivar Ådlandsvik'; Hogne Haugsdal; Rolf Henning Myrmel; 'Lillebø Sindre'; Matti Torgersen 

Kopi: Martin Kulild; Øyvind H Oddekalv; Jarle Landås 
Emne: Administrativ arbeidsgruppe Sambandet Vest - agenda til møte 06.09 

 
Hei, og vel overstått sommer. 
 
De fleste er i allerede på full fart inn i høstmørket og ser etter oppgaver som kan lyse opp. La oss 
håpe at Sambandet Vest faller i den kategorien! Om en drøy uke skal vi møtes for å drøfte videre 
arbeid, og dere inviteres til rådhuset på Frekhaug kl 0830. Da håper jeg vi klarer å være effektive de 2 
timene vi har satt av. Når vi samles slik på tvers så er det fordi en slik sak må være forankret i alle 
administrasjonene og ikke leve sitt eget liv på utsiden.     
 
Jarle Landås kan dessverre ikke komme, men ellers ser fremmøte bra ut: 

- Ivar Ådlandsvik, Askøy 
- Hogne Haugsdal, Lindås 
- Rolf Henning Myrmel, Austrheim, 
- Sindre Lillebø, SVV 
- Matti Torgersen, HFK 
- John Fredrik Wallace, Meland 

 
Matti Torgersen vil i utgangspunktet kun møte i politisk styringsgruppe, men kommer denne gang i 
administrativ arbeidsgruppe for å redegjøre for fylkeskommunens ståsted. Sindre Lillebø har sagt han 
også kan delta i administrativ arbeidsgruppe. 
 
Politisk styringsgruppe har enda ikke landet helt på dato, ser det ut til, men de vil møtes raskt etter 
vårt møte. 
 
Når det gjelder dokumenter så er det ganske mange av dem fra arbeidet i AS-et. Jeg ser liten grunn til 
å legge ved alt her, de finnes i arkivene, men jeg har likevel lagt ved sak fra Fellesnemda 07.05.18 og 
Konseptanalyse fra 22.03.16. 
 
Agenda/spørsmål: 

1. Gjennomgang av oppdrag og vedtak i Fellesnemnda, hva skal vi egentlig?  
2. Hva har vi av vedtak og oppfølging i hver kommune, noen «løse tråder»?  
3. Lillebø: Statens vegvesen sin posisjon og deltakelse. 
4. Torgersen: Fylkeskommunen sin posisjon og deltakelse. 
5. Er dokumentene fra tidligere arbeid tilstrekkelige til å gå rett på anbud? (utfordrer særlig 

Lillebø) 
6. Silingskriterier er satt opp i Konseptanalyse, kapittel 4. Fremstår disse som fornuftige, eller 

bør vi foreslå at politisk styringsgruppe tar en ny runde om kriterier før anbud?  
7. Ber om forslag til representanter fra næringslivet som kan bli spurt om å delta i 

referansegruppe.  
8. Fremdrift og økonomi. 
9. Eventuelt. 

 
 
Med venleg helsing  
 
John Fredrik Wallace 
Næringsrådgjevar Meland kommune. 



 
Epost: john.fredrik.wallace@meland.kommune.no 
Tlf:       +47 482 84 872. 
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